
Protokoll för Årsmötet för 2022
utanför Inredia 2023-02-25 kl.09.00. Solen sken, -5 grader.

1) Niclas hälsade alla 13 närvarande välkomna.
Mötet inleddes med en tyst minut för avlidne Frank Ejdestig.

2) Val av ordförande för mötet: Niclas Sjöberg
3) Val av sekreterare: Göran Kornestedt
4) Val av protokolljusterare: Erik Möller & Kristian Johansson

5) Fråga om årsmötet var utlyst i rätt tid: Ja
6) Fastställande av föredragningslista: Ja till den föreslagna
7) Presentation av styrelsens verksamhetsberättelse, årsredovisning och årsbokslut

8) Revisorns berättelse om över styrelsens förvaltning under 2022
a) Frågan om ansvarsfrihet: Ja

9) Fastställande av medlemsavgifter:
Styrelsen fick uppdraget att återkomma i höst med förslag.

10) Verksamhetsplan. Bl.a. Pensionärssatsning för att få fler i rörelse, Damclinic för tibro
och Skaraborg med Elina Rydberg. Anordna tävlingarna VGT och Träslaget.
Utveckla banan med fler korgar och upprusta befintliga tee & korgar.

11) Val av styrelse för 2023:
a) föreningens ordförande för ett år: Niclas Sjöberg
b) övriga ledamöter kvarstår ett år:Göran Kornestedt, Maja Johansson, Kristian

Johansson, Martin Karlsson

c) suppleanter för 1 år: Céline Bertrand, Lars Berg och Ulrik Heedman
d) revisor för 1 år: Sverker Ekenstierna
e) valberedning, gavs styrelsen uppdrag att återkomma med förslag

12) Övriga tankar:
a) Gemensam vinterdisc 2023-2024 i Hjo, Tibro & Skövde.
b) Färre veckodisc 2024 eftersom mer spelmöjligheter erbjuds …
c) Träff för provkast och ideer om de nya korgarna i stadsparken.

13) Niclas avslutade mötet och veckodiscen började

vid protokollet: Göran Kornestedt

justerare: Erik Möller &  Kristian Johansson


